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Nie ma żadnych technicznych przeszkód, żeby samoloty już dziś były o wiele bezpieczniejsze.
Problem w tym, że liniom lotniczym się to nie opłaca. Pozwalają sobie na nonszalancję, bo
samoloty obecnie i tak są najbezpieczniejszym środkiem transportu. Niestety, są też jedynym, w
którym pomimo znajomości statystyk wypadków, ciągle czuje się najmniej pewnie. Wiem, że
jeśli coś się [...]
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